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DDS 2. Lyngby Optaya 
Inviterer alle spejdere, ledere, forældre og andre 

interesserede til 

Grupperådsmøde og fælles spisning 
Tirsdag den 29. januar 2008 
Spejdermarken Gedvad 45 

Kl. 18:00 til 21:00 
 

Program 
 Kl. 18-19: Fællesspisning 

 Kl. 19-21: Grupperådsmøde inkl. fremvisning af 
billeder fra året der gik 

- der vil blive arrangeret film for de mindste under 
grupperådsmødet 

 

 

 

JANUAR 2008 



DDS, 2. Lyngby  Optaya  Gruppe  Grupperådsmøde den  29. januar  2008. Side 2/16 

Grupperådsmøde i 2. Lyngby Optaya Gruppe 

Tirsdag den 28. januar 2008 

På Spejdermarken, Gedvad 45 
 

Aftenen foregår således: 

 18:00 – 19:00 – Fællesspisning for alle fremmødte forældre og spejdere mv. 

 19:00 – 21:00 – Grupperådsmøde i henhold til nedenstående dagsorden – inklusiv fremvisning 
af billeder fra arrangementerne i det forgangne år – med indlagte pauseaktiviteter 

- under Grupperådsmødet vil der være film for de mindste i en af de andre hytter 

 21:00 – Arrangementet er slut – den ny bestyrelse fortsætter med kort planlægning og 
konstituering. 

 
Grupperådet er spejdergruppens øverste myndighed 
og består af 
 medlemmer, der er fyldt 15 år 
 forældre til medlemmer under 18 år 
 bestyrelsen 
 
Dagsorden for Grupperådsmødet: 

a) Valg af dirigent og referent 
b) Beretning fra bestyrelse og ledergruppe 

Skriftlig beretning findes på efterfølgende 
sider  i bladet. Der vil på mødet  blive vist 
billeder fra årets ture og andre 
arrangementer. 

c) Fremlæggelse af årsregnskab og status for 
2007 til godkendelse 
Se senere i bladet i afsnit 1.8. 

d) Behandling af indkomne forslag 
Forslag til behandling på grupperådsmødet 
fremsendes til formanden senest den 18. 
januar 2008. (Peter Breum, Krogmosevej 
32, 2880 Basværd eller peter@2lyngby.dk ) 
Indkomne forslag vil blive offentliggjort på 
gruppens hjemmeside senest den 21. januar 2007. 
 

e) Væsentlige beslutninger om gruppens fremtid, herunder 
1. Forelæggelse af planer for indeværende år 

Det er bestyrelsens indstilling at der i 2008 fokuseres på at støtte opbygningen af 
ledergruppen således at 2.Lyngby fortsat vil have grene der dækker alle alderstrin. 
Der vil i 2008 således  bruges færre  kræfter på vedligehold og renovering. 
Bestyrelsen foreslår at gruppen fortsætter i Loppemarkedsordningen på tilsvarende 
niveau som i 2007. Udover de traditionelle spejderaktiviteter for gruppens 
medlemmer  planlægges fastelavnsfest, to arbejdsweekender samt familieweekend, 
hvor også forældre og søskende er velkomne.  

mailto:peter@2lyngby.dk
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2. Beslutninger i øvrigt om gruppens udvikling, spejderarbejde mv. 

Gruppen mangler ledere men vil alligevel forsøge at adskille  mikro/mini gren. 
 

3. Vedtagelse af budget for 2008, herunder fastsættelse af medlemskontingent 
Bestyrelsens forslag til budget for næste år ses sammen med regnskabet senere i 
bladet. Bestyrelsen foreslår et uændret  kontingent på kr 900/år for aktive  540 kr./år 
for passive og 100 kr./år for støttemedlemmer. . 
 

f) Fastsættelse af antallet af bestyrelsesmedlemmer under hensyntagen til §17.2 (i lovene for 
DDS) 
Bestyrelsen foreslår at gruppens bestyrelse sammensættes med 4-5 forældre, 4-5 ledere og 
4-5 unge, stort set svarende til sammensætningen af den nuværende gruppestyrelse. 

 
g) Valg til bestyrelsen af 

1. bestyrelsesformand, kasserer og øvrige forældre 
2. unge samt 
3. ledere, herunder mindst en gruppeleder 

 
ad 1. Peter Klindt Mogensen stiller op til nyvalg. 
Forældrerepræsentant Heidi Hillerup Tuff og Kasserer Uffe 
Ougaard stiller op til genvalg. Formand Peter Breum  og 
forældrerepræsentanter Peter Schjerling og Mona Andersen er ikke på valg. Ulrik Eiby 
ønsker at udtræde af bestyrelsen. Bestyrelsen opfordrer også andre  forældre til at 
indtræde i bestyrelsen. 
ad 2. Nanna Ørum, Mikkel Christensen, Mikkel Smith Eiby, Mette Heinsbæk-Larsen, 
Birgitte Saxtorph er ikke på valg. 

ad 3Nanna Ørum, Mikkel Christensen, Mikkel Smith Eiby, Mette Heinsbæk-Larsen og 
Birgitte Saxtorph er ikke på valg. 

h) Valg af gruppens 2 medlemmer af korpsrådet 
1. pt ingen opstillet. 

 
i) Valg af gruppens fem medlemmer af divisionsrådet 

1. Jan Justesen, Mette Ougaard, Nanne Molnit Ørum, Mette Heinsbæk-Larsen, Mona 
Andersen og Uffe Ougaard er ikke på valg. 

 
j) Valg af revisor og en revisorsuppleant 

1. Kaj Sørensen og Jens Larsen stiller op til genvalg til hhv revisor og revisorsuppleant 
 
k) Beretning fra større arrangementer tilknyttet gruppen jvf. §54 (i lovene for DDS). 

Ingen. 
 
l) Eventuelt 
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1. Beretninger ved grupperådsmøde 30. januar 2007 

1.1 Beretning fra formanden 

Året 2007 var igen et år med masser af oplevelser og gode arrangementer for spejdere, ledere, 
assistenter og aktive forældre i 2. Lyngby Optaya. 

Ved grupperådsmødet i januar prøvede vi at arrangere fælles spisning i forbindelse med mødet. Det 
syntes vi var en succes, så vi prøver igen. Traditionen tro blev der slået katten af tønden til 
fastelavn. Endnu en gang måtte det konstateres, at tønder er ikke lavet som i gamle dage. På voksen 
tønden får man ikke ret mange slag. Det er et hyggeligt arrangement og godt med lidt varmt at lune 
sig på bagefter. Den årlige vandretur i Sverige i Påsken er også afhængig af vejrguderne og kan 
være en kold tur, men oplevelserne under pres er jo også dem som skaber sammenhold og som der 
ofte refereres til ved hyggelige stunder omkring lejrbålet. Senere i foråret havde vi arbejdsdag på 
grunden og Oak-city rally dagen efter. Det er dejligt at se den kreativitet og engagement der bliver 
lagt for dagen i forbindelse med konstruktionen af biler og udklædning. Sommerlejren gik til 
Sverige hvor der blev sejlet i kanoer, svømmet, været på Hike og alle de andre spejderaktiviteter i 
forbindelse med en sommerlejr.  

 

Nogle traditioner brydes, idet 
familieweekenden i September ikke kunne 
holdes på grunden i Nejlinge, men måtte 
forlægges til Jonstrup Vang, hvor der normalt 
er juletur og omvendt. Der var bl.a sat fokus på 
at få flere forældre til at engagere sig. Dette 
ønskes både at hensyn til ledersituationen 
(mere herom senere) og for at skabe gode 
rammer til et spejderarbejdet. Dette var også 
en af årsagerne til et special arrangement i 
september hvor forældre kunne være spejdere 
for en dag. Det var også forsøgt at få nogle 
unge med idet der var opsat ”flyers” på de nærliggende kollegier. Det var et super arrangement, 
men desværre med få deltagere. Juleturen blev så holdt i hytten ved Nejlinge og der blev traditionen 
tro julet med risengrød, flæskesteg og hvad der ellers hører juleturen til. 

 

Spejderbevægelsen startede i 1907 og et 100 års jubilæum kan jo ikke gå stille af. Det kulminerede 
med ”Reload” i Roskilde i august. Et mega arrangement for både grønne og blå spejdere i Danmark, 
hvor alle sejl var sat til med løb og diverse underholdning. 

 

2. Lyngby Optaya er med i Genbrugslopperne i Gladsaxe kommune. Vi tog i år en ekstra uge og har 
således tjent mere end 30.000 kr. til gruppekassen. Det er flot gået. En stor tak til Peter Klint 
Mogensen, som har stået for organiseringen og selvfølgelig også en stor tak til alle de forældre og 
spejdere, som har givet en hånd med til at tømme huset på Genbrugspladen eller deltaget som 
sælgere på selve loppemarkedsdagen. Jeg vil gerne opfordre flere forældre til at deltage i dette 
arbejde da vi ved en begrænset indsats (når vi er mange) kan være med til at skabe en økonomi, som 
tillader nogle spændende ture og arrangementer og dermed skaber rammerne for nogle store 
oplevelser for vores børn. 
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Ledersituationen er kritisk for 2. Lyngby Optaya. Vi har i en 
periode været nødt til at slå møderne for de to mindste grupper 
(Chiwere og Dhegiha) sammen. Det er svært at lave et godt og 
motiverende spejderarbejde for børn i alderen 6 - 10 år. Der er 
stor forskel på børnene i den alder. Det er klart bedre at have dem 
delt i 6 – 8 år og 8 – 10 år. Vi vil prøve at dele dem igen. 
Herudover vil den nuværende teton-leder (10 – 12 år) af 
studiemæssige årsager kun fortsætte som leder frem til 
sommerferien. Vi har søgt nye ledere i de sidste par år ved at 
sætte opslag op på kollegierne i området, uddannelsessteder, 
lokale supermarkeder og senest har vi sendt et brev ud til 
forældrene (se www.2lyngby.dk/forældrebrev) . Alt dette uden 
den store succes indtil videre. Så derfor vil jeg godt opfordre alle 

forældre til at overveje om de kender nogen unge eller ældre, som taler positivt om deres spejdertid, 
selv har været spejdere evt om der var et hold forældre, som har haft det sjovt på et af vores 
arrangementer, at det kunne være en udfordring at blive ledere. Der er masse af kursusmuligheder 
og idé materiale hvis man synes, at man er lidt rusten eller gerne vil vide lidt mere om 
spejderarbejdet anno 2008. Det er et frivilligt og ulønnet job, men giver også en masse sjove 
oplevelser fordi børn er sjove og mere ligefremme. Vi har i hvert fald behov for flere lederkræfter 
hvis vi skal kunne lave noget godt spejderarbejde og skabe gode oplevelser for børn, unge, ledere 
og andre med tilknytning til gruppen. 

 

Vi vil også i 2008 kigge lidt indad i bestyrelsen, idet vi planlægger en weekend i marts hvor vi skal 
sætte fokus på ”Den attraktive Spejdergruppe” , som er et projekt igangsat at korpset. Herunder skal 
vi vende vores mission og vision samt vores roller i ledelse og bestyrelse. Så det håber jeg også kan 
være med til at styrke 2. Lyngby Optaya. 

 

Til slut vil jeg gerne på vegne af spejdere og forældre takke ledere, assistenter og medhjælpere for 
engagementet og indsatsen i 2007. 

Bestyrelsesformand  

Peter Breum 

 

1.2 Beretning fra Chiwere (Mikrogrenen) og Dhegiha (Minigrenen) v. Mette 
Heinsbæk-Larsen 

Så er endnu et spejderår gået. 

Efter sommerferien har vi valgt at dele Chiwere (0-1 klasse) og Dhegiha (2-3 klasse), vi har begge 
grene kørt et tæt samarbejde begge grene da Wakangsa (Birgitte) er kommet til Dhegiha, begge 
grene deler lederkræfterne. 

I Chiwere er der 10 børn og ca. to ledere.  

 

I foråret har vi været på oak-city og det var en rigtig hyggelig og god dag. Vi har også været på 
mini-primi og det var en god weekend men dog lidt kold og vi kom endda hjem med nogle præmier.  

Sommerlejren gik til Sverige, hvor vi rejste i tiden og oplevede en masse forskellige ting. 

www.2lyngby.dk/for
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I efteråret har vi været en tur i Rundetårn hvor vi hørte en masse om Rundetårns historie og så 
kiggede vi på stjerner igennem en meget stor kikkert, hvor vi bl.a. så mars og månen.  

 

I det næste halvår vil vi lave sæbekassebiler så 
vi kan komme på oak-city igen og en masse 
andre sjove ting, og mon ikke også vi tager på 
mini-primi og mødes med alle de andre spejdere 
i divisionen.  

 

Spejderhilsen  

Waokiki (Mette) 

 

1.3 Beretning fra Dhegiha (Minigrenen) v. Birgitte Saxtorph 

Så er endnu et spejderår til ende og vi kan gøre status. 

Efter i små to år at have kørt Chiwere (0-1 klasse) og Dhegiha (2-3 klasse) sammen, har ledelsen 
besluttet, at de to grene skal skilles ad igen. Derfor er Wakakangsa blevet den nye leder for 
Dhegiha, men da vi som bekendt ikke har ret mange leder, har de to grene et tæt sammenarbejde og 
deles derfor også om de lederkræfter, der er til rådighed. I Dhegiha er vi 17 spejdere og ca. to 
ledere. 

I år har vi været i Sverige på sommerlejr, hvor vi rejste i tiden og bl.a. var med på verdens første 
spejderlejr, besøgte 1920’ernes USA, hjalp indianerne med at fange fisk. 

Efter ferien har vi været på tur til Rundetaarn, hvor vi kiggede på stjerne gennem en meeeget stor 
kikkert og hørte om Rundetaarns historie. Vi har også prøvet de grundlæggende spejderfærdigheder 
af, trænet knob og lært at omgås med redskaber som dolk og sav. I det næste halve år vil vi se 
nærmere på Spejderloven og tale om, hvad den betyder, gennem aktiviteter vil vi forsøge at gøre 
den forståelig for spejderne. 

Vi glæder os til et udfordrende halvår! 

Spejderhilsen Wakangsa (Birgitte) 

 

1.4 Beretning fra Teton (Juniorgrenen) v. Nanna M. Ørum  

I vinter nød vi den mørke tid. Vi øvede os i at snige og legede forskellige lege i mørket. Vi øvede os 
i koder og morse. Vi lavede en fin knobtavle som nu hænger i Pahasapa, så vi kan se de forskellige 
knob. Da det blev lyst igen, begyndte vi at forberede os på årets divisionsturnering og sommerlejr. 

I foråret begyndte Yusaja  som leder i Teton, det er godt at få nye ledere ind, det skaber nye tanker.  

I april, var vi på divisionsturnering, der var kun en for Teton der deltog. Det var meget flot at han 
ville af sted alene, det skal han have stor ros for. 

Sidste møde inden jul, tog vi på kanotur op ad Mølleåen, tilslutningen fra Teton var ikke særlig stor, 
så vi overvejer om vi har kræfter til at lave en sådan tur igen. Turen i sig selv var rigtig hyggelig. 
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Teton var sammen med resten af gruppen på sommerlejr i Sverige. De var gode til at klare sig selv, 
og kunne selv bygge lejr og lave mad. Det er dejligt som leder at se, at det kan lade sig gøre, da det 
er det vi arbejder imod.  

Efter sommerferien var vi nødt til at sige farvel til Wicasta K. Tak for det gode samarbejde og nyd 
studielivet. 

 

I september rykkede de ”nye” Teton op, vi blev nu 
en flok på 6 tetonner og to ledere. Vi arbejder 
derfor ikke så meget i patruljer, men har 
tilgengæld indført stjernetid, hvor spejderne selv 
bestemmer, hvad de kunne tænke sig at lave på et 
møde og er med i planlægningen. Vi er stadig ikke 
helt vante til stjernetid, men Teton skal nok blive 
rigtig god, til selv at planlægge sine møder.  

I Oktober tog vi til København, for at mødes mad 
en masse andre juniorer fra Mølleå Division. Vi 
skulle på Juniortræf, som i år handlede om agenter 
og spioner. Vi fik set hele København og lærte 
hvordan man læser en køreplan og hvilke 
kendetegn en russisk agent har. 

I December tog vi på juletur med resten af 2. Lyngby Optaya. Det var rigtig hyggeligt, selvom 
Teton ikke fik sin egen sovesal.  

Vi har desværre måtte sige farvel til Yusaja, da hun er flyttet til Nordjylland. Mange tak for 
samarbejdet.  

Meget glædeligt skete der et lille mirakel til 
sidste møde inden jul. Her mødte Christian 
op. Han er vores nye assistent i Teton, han 
kommer fra Sønderborg og har været 
juniorassistent i sin gamle gruppe. Dette 
medføre at Ihao ikke står alene efter jul og 
det er meget glædeligt. Vi håber dog meget 
på at endnu en voksen vil hjælpe til i Teton, 
da Ihao stopper til sommer. Tag godt imod 
ham. 

 

Mange spejderhilsener fra lederne i Teton.  

 

1.5 Beretning fra Santee (troppen) v. Jacob Hedelund Sørensen 

Divisionsturneringen, Påsketur, Kollektivuger, Weekendture, Oak City…… vi kunne blive ved, højt 
aktivitetsniveau gennem hele året, som forhåbentligt forsætter! 

 

I starten af 2007 var der PLPA-træning som vanligt, og det blev endnu engang en succes. PLPA-
træning vender tilbage i 2008 så husk lige at melde jer til. 
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I år vi på sommerlejr i Sverige ikke langt fra vores vandrerute til Påsketur, så dem af Jer der var på 
hike (- og ikke tog et lift) så hvordan Hallandsåsen ser ud om sommeren. Det var en god lejr, synes 
vi ledere i hvert fald, det så ud til at I hyggede Jer. Se billeder fra sommerlejren på www.2lyngby.dk 
. 

 

På familieweekenden var der 
traditionelt oprykning. Fra Teton 
modtog vi mere end 1 håndfulde 
Tetoner, fik delt nye patruljer og 
gennemgået den efterhånden 
traditionelle oprykningsceremoni. 
Samt en ny leder til Santee, 
velkommen til Akcita (Jakob) som vi 
jo kender fra Hidatsa. 

 

Så var der mange der var på Plan, 
forsæt med det. Vi kan ikke sige det 
for mange gange Plan er meget vigtigt at deltage på, nye færdigheder/venner, aktiviteter vi ikke kan 
tilbyde som gruppe. Tag af sted, det eneste du skal betale er dine lommepenge…. 

 

Her slut på året har vi afholdt vores Kollektivuge, som I holder så meget af, og vi skal nok afholde 
nogle flere selvom i var lidt uartige... 

 

Vi har også afholdt vores ædegilde, hvor ingen går sultne hjem….. 

 

Vi gælder os til det nye år, hvor mange gode og sjove ture/møder venter! 

 

Spørgsmål er meget velkommende og besvares på bedste vis, på vejene af Santee ledelsen. 

 

Med Santee hilsen 

Waahijaja, Akcita og Wayupika 

 

1.6 Beretning fra Hidatsa (Krea klan) v. Jakob Thaysen Rørbech 

 

Bliver gennemgået på mødet 

 

 

 

 

www.2lyngby.dk
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1.7 Beretning fra gruppelederen (Jan Justesen) 

Gruppelederens beretning.! 

Af møder har jeg spredt over hele året bl.a. deltaget i bestyrelses og ledelsesmøder i 2. Lyngby og 
gruppeledermøder i divisionen. 

På gruppeledermøder i divisionen holder jeg som repræsentant for 2. Lyngby Optaya, møde med de 
øvrige gruppeledere i Mølleå division. Mølleå division dækker De Blå Spejdere i Gladsaxe, Lyngby 
og Søllerød kommuner. Her tales om divisionens arrangementer og udveksles erfaringer grupperne 
imellem.  

Af ture jeg har deltaget i skal nævnes Påsketuren, som 
jo er troppens, seniorernes og ledernes årlige tur til 
Hallandsåsen i det sydlige Sverige, hvor vi 
medbringende mad og udstyr i de 5 helligdage vandrer 
ca. 50 km. i den skønneste svenske natur. Maden 
tilberedes over bål og alle sover i bivuak eller under 
åben himmel. Som ekstra krydderi havde vi i år 
nærmest snestorm sidste aften og nat. 

Så har gruppen solgt Lillebror Lodder i foråret med et 
pænt økonomisk overskud. 

Sommerlejren var for hele 2. Lyngby Optaya gik i år 
til en sø i det sydlige Sverige, hvor vi lejrpladsen lå 
ned til en sø. Her benyttede vi muligheden for at 

opleve drabelige søslag og badning både morgen, middag og aften. 

Forældre weekenden gik som noget usædvanligt ikke til Helsinge, men til vores sædvanlige juleturs 
hytte i Jonstrup. Denne hytte er i øvrigt blevet solgt til en børnehave, så juleturen i 2008 kommer til 
at foregå i Holte. 

Årets sidste tur var den traditionsrige, 
velplanlagte, juletur med deltagelse af hele 
gruppens spejdere, hvor også Julemanden 
kom med gaver til alle de artige børn. 

 

Med spejder og indianer hilsen. 

 
Itangcang. 
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1.8 Beretning fra kasserer (Uffe Ougaard). 

.Igen i 2007 havde vi ekstraordinær meget renoveringsaktivitet i spejderhytterne. Det skyldtes 
desværre at der ved flere omgange indbrud og hærværk blev ødelagt døre og vinduer i alle hytter, 
og også stjålet en hel del materiel. Heldigvis er både det stjålne materiel og udbedring af skaderne 
blevet betalt af vores forsikring, men det førte til at vi i forbindelse med reparation af de smadrede 
vinduer i tropshytten også renoverede og isolerede gavlen for egen regning. 

Samlet viser årets regnskab alligevel et overskud på ca. 23000 kr. efter samlede udgifter på ca. 
365.000 kr. og samlede indtægter på ca. 390.000 kr. Dette er væsentligt bedre end budgettet, først 
og fremmest fordi 

 Vi  afholdt tre loppemarkeder i Gyngemosen med et samlet overskud på 32000 kr. 

 Vi havde et overskud på ca. 7.000 kr. ved salg af børnehjælpsdagens lodsedler 

Som omtalt andet steds påtænker gruppen en sommerlejr til Tjekkiet i sommeren 2008. Ved denne 
sommerlejr forventes det at gruppekassen bidrager med ca. 20000. 

Kurser 

I efterårsferien har 9 trops- og klanspejdere været på kurser, og i vinter var 4  tropsspejdere på 
Mølleå divisions patruljeledertræning. De samlede udgifter til kurserne har været ca. 20.000 kr., 
hvoraf Gladsaxe Kommune har betalt tilskud på ca. 12.600 kr. 

Ture og Lejre 

I regnskabet er registreret 16 ture, lejre og kollektivuger i årets løb. Det samlede regnskab for disse 
ture og lejre viser et underskud på ca. 3000 kr. Størstedelen af underskuddet er knyttet til Reload 
arrangement i Roskilde i anledning af spejderbevægelsens 100 års jubilæum.  

Det foreløbige regnskab er vedhæftet denne indkaldelse til grupperådsmødet. Ved mødet vil det 
endelige og reviderede regnskab blive fremlagt. 

 

Uffe 
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Ordliste, navne og adresser 
Grupperådet: Stemmeberettigede i grupperådet (generalforsamling): 

Medlemmer, der er fyldt 15 år 

Forældre til medlemmer under 18 år 

Bestyrelsen 

Bestyrelse 
Bestyrelsen er sammensat efter korpsets love og i øvrigt som besluttet på grupperådsmødet. Den 
består af valgte forældrerepræsentanter, uniformerede ledere og unge fra gruppen.  

 
Forældrene arbejder især for at sikre en dygtig og spejdermæssigt veluddannet stab af ledere, og 
for at det økonomiske grundlag er i orden - altså rammerne. 

Lederne har ansvaret for at gennemføre møder, ture og andre spejderarrangementer - altså 
indholdet. 

Blandt forældrene vælges en formand og en kasserer. 

Medlemmer af gruppestyrelsen som valgt på grupperådsmødet 30. januar 2007: 

 
 Funktion Navn Valgt 

i 
Telefon 

 Formand Peter Breum 2007 44 49 03 57 
 Kasserer Uffe Ougaard 2006 44 44 11 13 
 Forældrerep. Mona Lisa Andersen 2001 44 44 93 50 
 Forældrerep. Ulrik Eiby 1999 44 44 06 74 
 Forældrerep. Heidi Tuff 2004 45 93 88 05 
 Forældrerep. Peter Schjerling 2005 44 44 39 54 
 Gruppeleder Jan Justesen  44 44 84 86 
 Leder Jacob H. Sørensen  35 85 24 33 
 Leder Mette Ougaard  26 18 95 13 
 Leder Jakob Thaysen Rørbech  45 88 50 55 
 Ung Mikkel Christensen  28 60 11 90 
 Ung Mette Heinbæk-Larsen  44 98 37 28 
 Ung Nanna Molnit Ørum  40 44 93 05 
 Ung Birgitte Saxtorph  44 44 10 59 
 Ung Mikkel Eiby  44 44 06 74 
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Gruppeledelsen 
 Den daglige "spejdermæssige" ledelse, består af gruppelederen 
 og lederne for de enkelte grene (se nedenfor) 

Gruppeleder 
 Gruppeleder Jan Justesen 44 44 84 86 

Chiwere, Mikrogrenen, for de 6-7 årige 
 Mikroleder Mette Heinsbæk-Larsen 44 98 37 28 
    

Dhegiha, Minigrenen, for de 8-10 årige 
 Minileder Birgitte Saxtorph 44 44 10 59 
 Minileder Mette Heinsbæk-Larsen 44 98 37 28 
 Miniassistent Mikkel Smith Eiby 44 44 06 74 
 Miniassistent Torben Christensen 20 61 25 32 

Teton, Juniorgrenen, for de 10-12 årige 
 Juniorleder Nanna Molnit Ørum 40 44 93 05 
 Juniorassistent Mikkel Andreas Christensen 28 60 11 90 

Santee, Spejdergrenen, for de 12-15 årige 
 Tropsleder Jacob H. Sørensen 35 85 24 33 
 Tropsassistent Mette  Ougaard 26 18 66 17 
 Tropsassistent Jakob Thaysen Rørbech 45 88 50 55 
    

Hidatsa, Seniorerne, for de 16-25 årige, Krea Klan 
 Klanleder Jakob Thaysen Rørbech 45 88 50 55 
 Klanassistent Mikkel Andreas Christensen 28 60 11 90 
 Klanassistent Nanna Molnit Ørum 40 44 93 05 

 

  
 

 

 



DDS, 2. Lyngby  Optaya  Gruppe  Grupperådsmøde den  29. januar  2008. Side 15/16 

 

 

 
 

 



DDS, 2. Lyngby  Optaya  Gruppe  Grupperådsmøde den  29. januar  2008. Side 16/16 

 


